



Brilliant Marble Crystallizer 晶亮雲石護理粉

Description:

Pro-Stone Brilliant Marble Crystallizer is specially designed for restoring the glossiness of dull or etched polished surfaces. Ideal for the periodic maintenance of high traffic surfaces. It works on marble, travertine, agglomerated marble and terrazzo.

產品說明:

Pro-Stone 晶亮雲石護理粉能令使用率較高的石材回復光澤，適合作日常保養。適用於一般光面大理石、石灰石、人造大理石及水磨石。



Benefits 優點:

High Gloss Level 高度光澤

Pro-Stone Brilliant Marble Crystallizer fixes and smooths the marble surfaces, enabling the surfaces to have a mirror-like appearance.

Pro-Stone 晶亮雲石護理粉能修補石材表面的花痕，使其光澤如鏡。

Long-lasting Gloss 持久光澤

Pro-Stone Brilliant Marble Crystallizer effectively protects the stone surfaces while preserving the brightness of the stone.

Pro-Stone 晶亮雲石護理粉能有效保護石材，同時能保持石材的光度。

Packing 規格: 5 kg(公斤) x 1 Drum(桶)
Carton Box Size (紙箱尺寸):
22.5cm(厘米)X 22.5(厘米)X21.0(厘米)

Save Processing Time 節省工作時間

Restore and maintain the shine of stone surfaces within a short period of time.

能在短時間內恢復及保持石材表面光澤。



Pro-Stone

Brilliant Marble Crystallizer

Application (Directions for use) :

Apply on completely clean and dry surfaces. Use one tablespoon(around 7-10g/m²) of Pro-Stone Brilliant Marble Crystallizer, add enough water and start polishing with the polishing machine. Ensure the slurry is visible in a circular pattern. Repeat the above steps until the surfaces become shiny again. Number of applications will depend on the floor condition.

Note: Do not leave the powder on the floor if the polishing machine is not ready. Please cover the area where slurry might splash over it especially skirting and side wall.

應用(使用方法):

使用前確保石材完全潔淨及乾爽。使用一湯匙(約7-10克/平方米)的Pro-Stone 晶亮雲石護理粉，加上適量的水配合重機打磨，使呈現圓形狀的打磨漿能清晰可見。重覆以上程序直至光澤重現。實際打磨結果取決於地板情況。
註：如果拋光機還沒準備好，不要讓產品留在地板上。請遮蔽打磨漿可能濺到的地方如牆腳及牆側位置。

Specifications 詳述

Active ingredient 主要成分:	
Oxalic Acid 草酸	40% – 60%
Colour 顏色:	Yellowish 淡黃色
Odor 氣味:	Special odor 特別氣味
pH value 酸鹼值(25°C,5%):	0.5 – 2.0
Flash point 燃點:	N/A 不適用
Solubility in water 水溶性:	Incomplete 不完全溶解

Safe Handling 安全守則

Detailed information about handling and disposing of this product can be found in Material Safety Data Sheet. Please ensure that the employees/users read and understand the instructions before using.

有關處理及棄置此產品的方法列印於物料安全表中。在使用產品前請確保員工 / 使用者閱讀及明白表中的內容。

Storage Information 儲存方法

Store in a dry, cool and well-ventilated area. Keep container tightly closed. Keep out of reach of children.

存放於乾燥、清涼及通風處。保持容器密封。請放於小孩不能觸及之處。

Lam Soon Cleaning & Caring Laboratories (Hong Kong) Company Limited

南順清潔護理研發(香港)有限公司

Lam Soon Building, 21 Dai Fu Street, Tai Po Industrial Estate, N.T., H.K.

香港新界大埔工業邨大富街21號南順大廈

Customer Service Hotline 顧客服務熱綫: (852) 2680 3388

Website 網址: <http://www.love2clean.com>



南順優質保證
A Lam Soon Quality Product